

Lundi de Pâques 1er avril 2024

Grande marche Jérusalem-Emmaüs

17h00 : Eucharistie solennelle dans la Basilique du lieu saint d'Emmaüs, présidée par sa Béatitude Mgr Pierbattista Cardinal Pizzaballa.

Emmaüs-Nicopolis

Easter Monday April 1st 2024

Great walk Jerusalem-Emmaus

17:00 pm: Solemn Eucharist in the Basilica of the holy place of Emmaus, celebrated by his Beatitude Pierbattista Cardinal Pizzaballa.

Pour la marche :

6h00 : départ du Cénacle des Franciscains (Mont Sion - Jérusalem)

Vers 12h : Possibilité de nous rejoindre pour la 2^{ème} partie de la marche à Saxum Visitors Center, Masaf Nataf, Abu Gosh (lieu du pique-nique). Bus 195 depuis Jérusalem
Départ 12h15

• Arrivée vers **16h** à Emmaüs Nicopolis (Latroun)

A prévoir :

Il y a 30 km de marche, environ 8 heures de marche avec les pauses. Prévoir un pique-nique, suffisamment d'eau et des chaussures de marche !
Retour à Jérusalem par les bus de ligne

About the walk:

6.00 am : departure from the Franciscan Cenacle (Mount Zion, Jerusalem)

• **Around 12:00 am**: Possibility to join us for the 2nd part of the walk at Saxum Visitors Center, Masaf Nataf, Abu Gosh (picnic place). Bus 195 from Jerusalem
Departure 12:15

• Arrival to Emmaus-Nicopolis (Latrun) at around **4 pm**

Please don't forget:

It is a 30 km walk, and it lasts around 8 hours. Bring sack lunch, enough water and hiking shoes !
Return to Jerusalem by line buses



Prière de s'inscrire auprès de / please register to:
Emmaüs-Nicopolis, Tél. 08-925 69 40
e-mail: foyer.emmaus@gmail.com
